

Better Together

GagaST

Composer / arranger

♩ = 110



There's no com-bi-na-tion of words I could put on the back of a post-card
(1.1) 一张明信片的背面没一句话可以合而为



No song that I could sing, but I can try for your heart Our dreams, and they are
(1.2) 没有我能唱的歌只有你的心跳(1.3) 我们的梦想都



made out of real things Like a shoe box of pho-to-graphs, with se-pi-a toned lo-ving
是由真实的(1.4) 像一只鞋盒里带着淡淡爱意的照片



Love is the an-swer, at least for most of the ques-tions in my heart Why are we here? And where do we
(2.1) 爱情至少是我心中大部分问题的答案(2.2) 我们为什么来这里去



go? And how come it's so hard? It's not al-ways ea-sy and some-times life can be de-cei-ving
哪里怎么这么难(2.3) 并不总是容易有时候人生会有欺骗



I'll tell you one thing, it's al-ways bet-ter when we're to-ge-ther Mmm, it's al-ways bet-ter when we're to-ge-ther
(2.4) 告诉你一件事我们在一起总是更好(3.1) 嗯我们在一起总是比较好



Yeah, we'll look at the stars when we're to-ge-ther Well, it's al-ways bet-ter when we're to-ge-ther
(3.2) 耶我们在一起就会看星星(3.3) 嗯我们在一起总是比较好



Yeah, it's al-ways bet-ter when we're to-ge-ther
(3.4) 嗯我们在一起总是比较好